
ODGOVORI NA VPRAŠANJA ČLANOV OBČINSKEGA SVETA 
 
1. ODGOVOR NA POBUDO SVETNICE SONJE ŽGAVCE GLEDE UREDITVE POTI PRED OŠ ŠTURJE  
 
V skladu z dogovorom z ga. svetnico smo na sejo Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu, ki bo v 
avgustu 2009 povabili ravnateljico OŠ Šturje in člana sveta staršev, da se bo skupaj poiskalo rešitev. 
 
Pripravil: Miha Ergaver  
 
2. ODGOVOR NA POBUDO SVETNIKA RADOVANA ŠTORA GLEDE PRIKAZOVALCEV HITROSTI PRED 

OŠ DOBRAVLJE IN OŠ ČRNIČE TER GLEDE ŠTEVILA EVIDENTIRANIH UŽIVALCEV DROG MED 
OSNOVNOŠOLCI IN MLADOLETNIKI IN ŠTEVILO KRAJ TER VLOMOV 

 
Merilec hitrosti 
V prvem tednu v septembru 2009 bo pred OŠ Dobravlje postavljen (preventivni) merilec hitrosti-radar. S pomočjo 
analize izmerjenih podatkov se bo ugotovilo dejanske kršitve CPP. Menimo, da bi s predvidenimi sredstvi v letu 
2009 nabavili še en prikazovalnik, ki bi ga bilo možno postaviti tudi v Črničah, Cesti ali drugem kraju, kjer je 
opažena problematika prekoračitev hitrosti v naselju. 
 
Pripravil: Miha Ergaver  
 
Uživalci drog in kraje ter vlomi 
Vprašanje smo poslali na Policijsko postajo Ajdovščina, ki pa nas je napotila na metadonsko ambulanto v Novi 
Gorici in na Okrožno državno tožilstvo v Novi Gorici. Odgovora Okrožnega državnega tožilstva v NG do oddaje 
gradiva za sejo Občinskega sveta še nismo prejeli, zato bodo posredovan  na naslednji seji. 
 
Pripravila: Katarina Ambrožič 
 
3. ODGOVOR NA POBUDO SVETNIKA ALOJZA KLEMENČIČA GLEDE SKLADNOSTI POGODBE S 

PRAVILNIKOM O ODDAJANJU OBČINSKIH NEPREMIČNIN V NAJEM, GLEDE PARCEL ZRAVEN 
KRIŽIŠČA Z OBVOZNICO, GLEDE PODATKOV O ZNESKIH KUPNIN OD PRODANIH STANOVANJ IN 
GLEDE PREVERITVE PODATKOV O NEPRAVILNIH OBRAČUNAVANJIH PLAČ V ZAVODIH 

 
Skladnost pogodbe s pravilnikom o oddajanju občinskih nepremičnin v najem 
Pogodba o uporabi med Občino Ajdovščina in Nogometnim klubom Primorje za nogometni stadion, tribune in 
garderobe ter druge pomožne prostore je bila sklenjena leta 2004, zadnji aneks k pogodbi, ki podaljšuje uporabo 
do konca leta 2009, pa marca 2008, in pred veljavnostjo novega Pravilnika o oddajanju občinskih nepremičnin v 
najem. Oddaja teh nepremičnin v najem ali uporabo je nekoliko specifična, saj je povezana tudi z opredelitvijo 
oziroma odločitvijo o prevzemu precejšnjih stroškov vzdrževanja teh nepremičnin v uporabnem stanju. 
 
Pripravil: Vili Durnik 
 
Znesek kupnine od prodanih stanovanj v letu 2008 
V letu 2008 je bilo od prodaje stanovanj realiziranih 113.700,00€ prihodkov in od obročne prodaje po 
stanovanjskem zakonu 27.772,59€ prihodkov. V prvih osmin mesecih leta 2009 je bilo realiziranih za 12.527,84€ 
prihodkov od prodaje stanovanj na obroke, realizacija 12.000,00€ pa je znesek plačanih varščin za dve stanovanji, 
ki jih bomo prodali v letu 2009 in realizirali 116.000,0 € prihodkov. 
 
Pripravila: Karmen Slokar 
  
Parcele zraven križišča z obvoznico 
Košnjo je kljub urgencam opravilo podjetje CPG šele v mesecu avgustu. 
 
Pripravila: Alenka Čadež Kobol  



Preveritev podatkov o nepravilnih obračunavanjih plač v zavodih 
Občinska uprava je ob uveljavitvi novega Zakona o sistemu plač v javnem sektorju sistema in potrebnih prevedb 
javnih uslužbencev preverjala prevedbe vseh javnih zavodov, ki jim občina Ajdovščina deloma ali v celoti 
posredno ali neposredno financira plače, razen šol. Za šole je kontrolo prevedb opravilo Ministrstvo za šolstvo in 
šport. Nepravilnosti smo ugotovili pri prevedbi Zavoda za šport in razvojne agencije ROD, ki pa so bile po našem 
posredovanju odpravljene. Prevedba gasilsko reševalnih centrov je bil poseben primer, saj stvari niso urejene na 
državni ravni, zato je bila ustanovljena posebna državna komisija za nadzor prevedb GRC-jev. Poročilo komisije 
je direktor GRC-ja posredoval naši upravi, a v poročilu ni izrecno napisano ali je prevedba pravilna ali ne. Zakon o 
sistemu plač  določa, da je za prevedbo delovnih mest odgovoren direktor javnega zavoda.  
S strani Ministrstva za šolstvo in šport nam je bilo poslano poročilo o nadzoru opravljene prevedbe na Osnovni 
šoli Šturje, iz katerega je razvidno, da je bila v prevedbi ena napaka, ki pa so jo takoj odpravili.  
 
Pripravila: Gordana Krkoč 
 
4. ODGOVOR NA POBUDO SVETNIKA JANEZA LAMPETA GLEDE ZAKONITOSTI IGRALNEGA SALONA 

IN GLEDE KOPIJE KUPOPRODAJNE POGODBE Z UNIVERZO NG 
 
Igralni salon v Ajdovščini 
Koncesija za prirejanje posebnih iger na srečo v igralnih salonih je bila podjetju Pigal d.o.o. podeljena 29. julija 
2004. V postopku dodelitve koncesije je bila Občina Ajdovščina ter ostale občine z zaokroženega turističnega 
območja, pozvane k podaji mnenja. Občina Ajdovščina je takrat k podelitvi koncesije podala pozitivno mnenje. 
Koncesija za izvajanje posebnih iger na srečo v igralnih salonih je bila podjetju Pigal d.o.o. podaljšana 4. julija 
2007. Pigal d.o.o. ima trenutno veljavno koncesijo za opravljanje posebnih iger na srečo v igralnem salonu Hotel 
casino Castra do 31.07.2012.  
Določila, ki jih omenja g. Lampe, izhajajo iz Pravilnika o prirejanju posebnih iger na srečo v igralnih salonih 
(Uradni list RS št. 31/07 in 50/09). Pravilnik je bil sprejet oziroma objavljen v Uradnem listu RS 06.04.2007, 
uporabljati pa so se pričela šele 01.11.2007. Iz navedenega torej izhaja, da se omenjen pravilnik v času 
podaljševanja koncesije še ni uporabljal. V postopku podaljšanja koncesije, Občina Ajdovščina ni bila pozvana k 
podaji soglasja niti mnenja, ker slednjega postopek ne predvideva. Vlada RS o podaljšanju oziroma dodelitvi 
koncesije na podlagi podložene vloge ter vseh po zakonu in pravilniku predpisanih prilog in dokumentov, presoja 
po prostem preudarku. 
 
Pripravil: J. Furlan 
 
Kupoprodajna pogodba z Univerzo NG 
Kopijo pogodbe lahko prevzamete na tajništvu Občine Ajdovščina. 
 
Pripravil: Vili Durnik 
 
5. ODGOVOR NA POBUDO SVETNIKA IVANA UŠAJA GLEDE MOŽNOSTI IZGRADNJE PLOČNIKA OD 

SPARA, PROTI HOFERJU IN MERCATORJU 
 
V strokovnih podlagah in programskih zasnovah za širitev proizvodnih območij v občini Ajdovščina (Studio 3 d.o.o. 
št. 368-1-02, november 2001-maj 2002) je predvidena izgradnja pločnikov in kolesarskih stez vzdolž južne obvozne 
ceste mesta Ajdovščina, kjer so locirane večje trgovske hiše kot so Mercator, Hofer, Spar… Sama izvedba le-teh 
pa je predvsem odvisna od proračuna Občine in načrtov razvojnih programov, saj predstavlja komunalno opremo, 
ki jo po zakonu zagotavlja Občina. 
 
Pripravila: Irena Raspor 
 
 
 
 
 



6. ODGOVOR NA POBUDO SVETNIKA JOSIPA TROHA GLEDE ODVAŽANJE VODE IZ SKUKA ZA 
FRUCTAL 

 
Za koriščenje vode na izviru Skuka ima Fructal pridobljeno vodno dovoljenje, ki je bilo pridobljeno takoj, ko je 
vodno dovoljenje za potrebe napajanja  vodovoda Gora pridobila Občina Ajdovščina.  Sicer vode Fructal nekaj let 
ni koristil, sedaj pa je to dejavnost obnovil.  
Na zajetju je urejen poseben števec, kjer se voda toči v cisterne. Porabljeno vodo jim KSD nato skladno z predpisi 
tudi obračuna. 
Možnost ter upravičenost izgradnje vodovoda od izvira Skuk do Lokavca bomo sicer preučili v sklopu priprave 
projektne dokumentacije  za izgradnjo oskrbovalnega vodovoda Lokavec-Gorenje,Čohi,Brod, Slokarji. 
 
Pripravil: Peter Kete 
 
7. ODGOVOR NA POBUDO SVETNIKA IGORJA BENKA GLEDE PREGLEDA POSTOPKOV ZA ODDAJO 

PRENOČIŠČ BREZ S.P. IN GLEDE MOŽNOSTI UREDITVE PAŠNIKA NA VODOZBIRNEM OBMOČJU 
 
Možnosti nudenja prenočišč 
Veljavna zakonodaja s področja gostinstva predvideva med drugim tudi zasebno sobodajalstvo. Opravljanje te 
dejavnosti  (sobodajalci) lahko izvajajo tudi fizične osebe. Za opravljanje te dejavnosti je potrebna le registracija 
oziroma vpis v poslovni register. Sobodajalec lahko opravlja to dejavnost največ 5 mesecev v letu. 
V zvezi z izobraževanjem ter usposabljanjem občanov, tudi na temo sobodajalstva, dopolnilnih dejavnosti in 
drugega, je Občina Ajdovščina v mesecu avgustu 2009 oblikovala in na razpis sredstev Leader prijavila projekt 
»Od ideje do produkta«, v okviru katerega bomo poizkusili zainteresirane občane seznaniti ter izobraziti s 
podobnimi dejavnostmi (tudi sobodajalstvo) ter v zvezi s tem oblikovati in založiti postopkovne vodnike. Projekt se 
bo, v primeru uspešne kandidature (sofinanciranje 60%), pričel izvajati v februarju 2010. 
 
Pripravil: J. Furlan 
 
Paša na vodozbirnih območjih 
Paša živine na vodozbirnih območjih ni prepovedana, z izjemo vodovarstvenega območij z najstrožjim 
varovanjem vodnega vira (I. vodovarstveno območje), ki mora biti sicer tudi fizično zaščiteno oziroma ograjeno.  
Pri izvajanju paše na vodozbirnih območjih je potrebno upoštevati tehnološke normative vezane na živalsko vrsto 
ter predpise in priporočila s področja obtežbe površin.  
 
Pripravil: J. Furlan  
 
 
Ajdovščina, 21.9.2009 
 
 
 

ŽUPAN 
Marjan POLJŠAK, s.r. 

 

 

 

 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 




















